
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 02. septembra 2020  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda, Mgr. Ivana Veselovská, PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin 
Mihálik, Peter Veselovský, Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský, Anna Mydliarová, Kamil 
Weiss 
 
 

Neprítomná: Ing. Simona Martošová – hlavná kontrolórka 
 
Ďalší prítomní:  Ing. Mariana Jarabová – zapisovateľka 

Ing. Rudolf Fides – občan obce 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh na voľbu hlavného kontrolóra 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 9, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Hlavná kontrolórka je ospravedlnená-  od 25.06. 2020  je na materskej dovolenke.  
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh na voľbu hlavného kontrolóra 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
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9. Diskusia 
10. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný:0  

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Marek Bystričan 

• členovia –    PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Peter Veselovský 

• Ján Švanda 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Ing. Mariana Jarabová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podal Ing. Albín Husarčík, starosta obce, nakoľko je hlavná kontrolórka MD. 
Informáciu starostu obce o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 10.06.2020. Obecné zastupiteľstvo zobralo na 
vedomie informáciu o kontrole prijatých uznesení. 
 
 

Hlasovanie o zobraní na vedomie správy kontroly prijatých uznesení: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
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K bodu 6. Návrh na voľbu hlavného kontrolóra 
 
Zapisovateľka predniesla návrh na voľbu hlavného kontrolóra obce.   
Starosta obce oboznámil poslancov, že zo zákona by sa voľba kontrolóra mala uskutočniť najneskôr 21.10.2020 
o 17:00 h na zasadnutí OZ. 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. sa opýtal, že v minulosti bol vyšší úväzok – starosta mu odpovedal, že  sa táto 
výška úväzku osvedčila.  
Ing. Peter Veselovský sa zaujímal, či sa môže zvýšiť kvalifikačná požiadavka? Navrhol, aby mal HK ukončené min. 
ekonomické alebo právnické vzdelanie + roky praxe vo verejnej správe. Starosta obce mu oponoval, že keď sa 
zúžia podmienky, je to dosť obmedzujúce pre potencionálnych kandidátov. K uvedenému návrhu prebehla dlhšia 
diskusia. 
 

Hlasovanie o návrhu na zvýšenie kvalifikačných predpokladov na funkciu HK na ukončené úplné 
stredoškolské vzdelanie s 3 ročnou praxou v samospráve alebo ukončené vysokoškolské vzdelanie 1. 
stupňa: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

 
Uznesením č. 36/2020 Obecné zastupiteľstvo vyhlásilo voľby hlavného kontrolóra obce Liptovská Lúžna. 
 
 
K bodu 7. Rôzne 
 

a) Žiadosť Júliusa Cáracha , Liptovská Lúžna 1244 o predĺženie nájmu v 24 b. j.– všetci prítomní poslanci 
boli za 

b) Žiadosť Ivety Puškovej, Považská 1391/14, Ružomberok, o prenájom 1-izbového bytu v 24 b. j. – všetci 
prítomní poslanci boli proti prideleniu bytu 

c) Žiadosť Ivety Haluškovej, Liptovská Osada 782, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. – všetci prítomní 
poslanci boli za s podmienkou prehlásenia trvalého pobytu do obce  

d) Žiadosť Patrika Lietavca, Liptovská Lúžna 1244,  o pridelenie 1- izbového bytu v 24 b. j. – všetci prítomní 
poslanci boli za po doložení TPP 

e) delegovanie zástupcov zriaďovateľa do novej Rady školy pri Základnej škole s materskou školou 
Liptovská Lúžna 569 – starosta obce navrhol namiesto Mgr. Miroslavy Stašovej, bývalej poslankyne OZ, 
novú poslankyňu, Annu Mydliarovú. OZ delegovalo do novej Rady školy – Ing. Petra Veselovského, Annu 
Mydliarovú, Mgr. Ivetu Demianovú a PhDr. Jaroslava Rakučáka, DiS. -  všetci prítomní poslanci boli za  
 

 
K bodu 8 . Interpelácie poslancov 
 
Mgr. Martin Mihálik 

- verejné osvetlenie v ulici pri M. Janťákovej sa rieši? – starosta odpovedal, že bude osadený stĺp + svetlo 
v ulici 

- ulica u Papierika – čo sa tam deje? Starosta mu odpovedal, že sa robia betónové skruže a oporné stĺpy + 
ostane tam aj dopravná značka zákazu 

- hromada sutín pri ulici u Fidesa? – starosta odpovedal, že sa mala navážať naspäť, ale obyvatelia ulice 
tomu bránia, zatiaľ čakáme, ako sa to vyvinie  

 
Starosta obce 

- informoval poslancov o oprave cesty do Ráztok + koryte rieky. Tento rok sa nebude dávať asfalt, bude to 
záležať od peňazí. Od 01/2020 prešli všetky toky do správy Povodia Váhu a odtiaľ príde na pomoc 
kráčajúci bager 
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PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD. 
- informoval o smreku vo vode pri krčme KRK na nižnom konci. Ďalej že most na štátnej ceste  má malý 

priepust a pri väčšej vode sa to tam môže upchať – starosta obce mu odpovedal, že mosty rieši správca 
toku + cestári. 

 
Ing. Peter Veselovský 

- smrdí kanalizácia v domoch – ako kontroluje obec pripojenie občanov na kanalizáciu? Kam majú občania 
zasielať podnety? – starosta mu odpovedal, že zoznam pripojených domácností a zmluvy má správca 
kanalizácie , čiže Vodárenská spoločnosť RK. Obec si tento zoznam aj pýtala, ale nebol jej poskytnutý. 
Pokuty je oprávnené dávať životné prostredie a keď má občan vlastný septik, tak je povinný sa preukázať 
kontrole potvrdením o zaplatení vývozu žumpy. Podnety je potrebné zasielať na Okresný úrad RK odbor 
ŽP, oddelenie vôd. Poslanec ďalej navrhol, aby obec vyzvala Okresný úrad na takúto kontrolu a mali by 
byť aj občania na to upozornení v obecnom rozhlase.  

 

Hlasovanie o návrhu pre starostu obce, aby vyzval Okresný úrad Ružomberok, odbor starostlivosti o 
životné prostredie, na kontrolu pripojenia občanov obce na verejnú kanalizáciu a dodržiavanie zákona 
o odpadových vodách:  
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovská, Ján Švanda, Anna Mydliarová, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

 
Uznesením č. 42/2020 Obecné zastupiteľstvo odporučilo starostovi obce, aby vyzval Okresný úrad 
Ružomberok, odbor starostlivosti o životné prostredie, na kontrolu pripojenia občanov obce na verejnú 
kanalizáciu a dodržiavanie zákona o odpadových vodách  
 

- čo s plochou pri šatniach OFK? Nerobí sa tam ľad – názory poslancov : urobiť asfalt, betónovú plochu, 
mantinely, komplexný projekt, lavičky, in-line športy, osvetlenie  

 
Mgr. Ivana Veselovská  

- stavebný odpad vyvezený pri vleku – starosta obce jej odpovedal, že ho tam vyviezla obec kvôli spevneniu 
cesty, bol to odpad z pamätníka na Kečke, upravilo sa koryto rieky 

- v kopci pri vleku sú prepadliská v pôde – starosta prisľúbil, že sa tam pôjde pozrieť 
- smeti v Banskom pri lesnej škôlke- je tam odpadkový kôš, kto ho vysýpa? – starosta odpovedal, že ten 

kôš tam osadil Urbariát a on sa stará o jeho vysypávanie  
- strom pri p. Gáboríkovej – starosta jej odpovedal, že p. Gáboríková dala žiadosť o predĺženie termínu na 

výrub, ktorej sa vyhovelo 
- detské bez údržbové ihriská budú sa robiť na obecných plochách? – starosta jej odpovedal, že sa ide robiť 

ihrisko pri MŠ v tomto roku, je potrebný na to projekt a stavebné povolenie, územné povolenie, ak sa 
rozhodne o tom, že sa budú robiť, sú potrebné geometrické plány, projekty. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., 
PhD. – je nový zákon o detských ihriskách, ktorý je dosť prísny, uvažoval, že či vôbec realizovať detské 
ihriská. Anna Mydliarová informovala poslancov, že dopravné ihrisko sa nepodarilo zrealizovať kvôli 
korone. Poslanci navrhli aj iné možnosti využitia asfaltovej plochy pri šatniach OFK.  

 
Peter Veselovský 

- ako je to s ROEP? – starosta mu odpovedal, že je ukončená, teraz sa riešia nezrovnalosti a podnety sa 
podávajú na pozemkový úrad  

 
Starosta obce  

- ako majú zložky nakladať so zadržanými 40 % z dotácií? – Marek Bystričan navrhol, aby zložky predložili 
na čo všetko peniaze použili do októbra 2020 + čo plánujú spraviť do konca roka, aby sa vedelo ako 
naložiť  s dotáciami. – všetci poslanci súhlasili s návrhom 
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Marek Bystričan 
- na stredný cintorín chodí lesná zver + domáca sa tam chodí pásť, je tam opletenie? – starosta mu 

odpovedal – áno, je tam oplotenie, ale keďže občania vyhadzujú za plot trávu, tak sa začne kopiť a zver 
má kadiaľ preskočiť oplotenie   

 
K bodu 9. Diskusia 
 
 
 
K bodu 10.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 18:30 hod. 
 
 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Ing. Mariana  J a r a b o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
 
 
V Liptovskej Lúžnej, dňa 02. septembra 2020 
 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   
 

            Peter             V E S E L O V S K Ý  
 

 
                  Ján            Š V A N D A      


